
  

Til KS og TR  

Referat af KS-møde torsdag den 8.8 2024 kl. 12.30 – 15.00 på kredskontoret 
Kredsstyrelse: PB/Per Breckling, CE/Christian Ellekrog, AH/Anders Holmgaard, LI/Line Illum og MH/Marianne Herlufsen 

I forhold til alle punkter indtænkes de arbejdsmiljømæssige konsekvenser af evt. beslutninger. 

 

Dagsorden: 

 

Sted: Kontoret 

1. Godkendelse af referat 

 

 

Referat: 

Referat fra 27.6.24 godkendt 

2. Økonomi og budget Evt. nyt 

 

Referat: 

Der afventes stadig dagsorden på de politiske udvalg i august, 

hvor spareforslagene besluttes ind til budgetprocessen. 

Drøftelse af de konkrete og strategiske muligheder/udfordringer i 

forhold til den aktuelle og fremtidige situation. Fokus på hvordan 

vi bedst muligt på kort og langt sigt kan sikre vores medlemmer 

mulighed for at lykkedes med deres opgave i et godt arbejdsmiljø. 

3. DLF’s målsætninger  Investeringer i folkeskolen. 

Vi arbejder med det første af de punkter som vi på et tidligere 

møde besluttede vi ville sætte fokus på.  

Referat: 

Investeringer er en rigtig svær størrelse lokalt, når man lokalt 

konstant ser på hvordan der skal findes økonomi i den økonomi-

ske politik.  

Vi oplever som kreds at vi rent politisk er et sted, hvor man er 

meget opmærksom på at især almenområdet, som helt klart er det 

område som mangler ressourcer.  

Vi skal have fokus på at de penge deres allerede bruges, bruges på 

den bedst tænkelige måde.  

4. Status og den fremtidige 

struktur Fredericia lærer-

kreds 

Status over sommeren. 

Åbningstider og mødestruktur.  

Torsdag som fælles arbejdsdag.  

Referat: 

Hen over sommeren var der ikke mange henvendelser, af noget 

større omfang, men konkrete problematikker blev behandlet. 

Åbningstiderne fremadrettet bliver man-tor 9-15 samt fre 9-13.00 

fra 1. sep.  

Torsdagene skal fremover struktureres anderledes når vi er her 

alle. Morgenmøde – status. Formiddags/eftermiddagsmøde. Vi er 

nødt til at forandre den tidligere praksis hvis vi vil ændre på hen-

sigten med frikøbstimer.  

5. UPV afløser Med udfasningen af UPV’en hvad skal så i stedet 

Referat: 

Vi vil som kreds gerne inddrage TR fra UU, for at blive bedre 

klædt på til denne debat.  

Det er stadig usikkert på hvordan det kommer til at tage form.  

Foreløbigt fokus er på hvilket indhold/omfang, som en kommende 



”sammenhængende plan” får, herunder samarbejdsfladerne mel-

lem lærerne og UU vejlederne. 

6. Kommunikation Hvad og hvordan kommunikeres ud.  

 

Fokus i nærmeste fremtid. 

Referat: 

Nyt fra kredsen, skolestart, åbningstider, anciennitet mv. 

7. Senere indkomne sager  

Referat: 

8. Meddelelser 

 

Opsamling på arbejdsgrupper for kvalitetsprogrammet i folkesko-

len.  

Referat: 

4 arbejdsgrupper og vi deltager i dem alle, vi efterspørger enstart 

på arbejdet. 

9. Eventuelt  

Referat: 

     

Med venlig hilsen 

Per Breckling/Christian Ellekrog 


